

ANNEX 2

Public redacted

From: Trial Chamber X Communications
Sent: 04 August 2020 13:09
To: Dutertre, Gilles; [REDACTED]
Cc: Taylor, Melinda; [REDACTED]
 Doumbia, Seydou; Kassongo, Mayombo;
 [REDACTED]; Nsita Luvengika, Fidel; Trial Chamber X Communications; [REDACTED]
Subject: RE: Witness P-0075
Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

Dear Counsel,

The Single Judge finds that the requested change in the order of appearance of the first ten Prosecution witnesses is warranted and of minimal impact. In the circumstances, and unless the Defence objects by tomorrow 5 August 2020 at 13:00, the Single Judge exceptionally accepts the newly proposed order whereby Witnesses P-0075, P-0064, and P-0104 would respectively appear as 10th, 8th, and 9th Prosecution witnesses (instead of 8th, 9th, and 10th).

Kind regards,

On behalf of the Single Judge of TC X

From: Dutertre, Gilles
 Sent: 01 August 2020 15:59
 To: Trial Chamber X Communications; Taylor, Melinda; [REDACTED]
 [REDACTED] Doumbia, Seydou; Kassongo, Mayombo; [REDACTED] : Nsita Luvengika, Fidel
 [REDACTED]
 Subject: Witness P-0075

Chère Chambre de Première Instance X,

Il se trouve que le témoin P-0075 [REDACTED]
 [REDACTED].

Sous réserve de l'accord de la Chambre, l'Accusation propose de l'appeler après les témoins P-0064 et P-0104 pour éviter que son témoignage et [REDACTED] arrivent en même temps. Il passerait ainsi de la position 8 à la position 10.

L'Accusation estime que cela ne crée pas de préjudice pour la Défense dans la mesure notamment où ce témoin couvre plus de volume de preuves que P-0064 et P-0104, de sorte que la Défense a ainsi plus de temps de préparation.

Respectueusement,

Gilles Dutertre